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Rada Gminy Miedźna 

Sesje Rady Gminy 

Protokół nr LIII/2022 
 

Obrady rozpoczęto 25 października 2022 o godz. 15:05, a zakończono o godz. 16:46 tego 

samego dnia. Odbyły się w sali konferencyjnej w budynku administracyjnym Urzędu Gminy 

Miedźna. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Łukasz Banaś 

2. Zofia Białoń 

3. Piotr Biszkant 

4. Marek Gruszka 

5. Andrzej Kempny 

6. Mateusz Moczulski 

7. Jan Nowak 

8. Tomasz Nycz 

9. Andrzej Painta 

10. Michał Przewoźnik 

11. Henryk Rozmus 

12. Janusz Starzec 

13. Józefa Waliczek 

14. Adam Wojtala 

15. Mariusz Wojtala 

 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Andrzej Kempny poinformował, że zgodnie z art. 20 

ust. 1b obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

1. Otwarcie LIII sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Andrzej Kempny, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że 14 z 15 radnych jest obecnych. W obradach 

uczestniczył również Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka, Skarbnik Gminy Ewa Ligenza, 

Sekretarz Gminy Miedźna Renata Łuniewska, radca prawny Kamil Rutkowski, Wicestarosta 

Damian Cieszewski, Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Pszczyńskiej Grzegorz Cempura, 

Sołtys sołectwa Wola II Andrzej Biszkant.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 



2 
 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Henryk Rozmus, Janusz Starzec, Józefa 

Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

NIEOBECNY (1) 

Michał Przewoźnik 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

2. Ustalenie porządku obrad LIII sesji. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie LIII sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad LII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji LII z dnia 20 września 2022 r. 

4. Prezentacja Lokalnej Marki Ziemi Pszczyńskiej. 

5. Omówienie i podjęcie uchwał: 

a) Projekt A/53 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/308/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2022 – 

2030 

b) Projekt B/53 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/309/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2022 

c) Projekt C/53 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu; 

d) Projekt D/53 w sprawie uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźna”; 

e) Projekt E/53 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Górze oraz cmentarza komunalnego i urządzeń znajdujących się w Woli; 

f) Projekt F/53 w sprawie przyjęcia Programu współpracy na rok 2023 Gminy Miedźna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego; 

g) Projekt G/53 w sprawie zmiany Uchwały nr XII/95/2019 Rady Gminy Miedźna z dnia 25 

września 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miedźna. 

h) projekt uchwały w sprawie podjęcia działań dot. przeniesienia Zakładu Remontowo-

Produkcyjnego WRP1 Bieruń na teren Gminy Miedźna 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prowadzonych prac oraz realizacji zadań inwestycyjnych w 

Gminie Miedźna. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek by zdjąć z porządku obrad projekt D/53 w 

sprawie uchwalenia studium, ponieważ sprawa z rozbudową cmentarza na Frydku nie jest do 

końca jasne i wymaga to skorygowania.  
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Radny Adam Wojtala dodał swój wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie podjęcia działań dot. przeniesienia Zakładu Remontowo-Produkcyjnego WRP1 

Bieruń na teren Gminy Miedźna 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad - zdjęcia z porządku obrad projektu D/53.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Henryk Rozmus, Janusz Starzec, Józefa 

Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

NIEOBECNI (1) 

Michał Przewoźnik 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku projektu uchwały w sprawie podjęcia działań dotyczących 

przeniesienia Zakładu Remontowo-Produkcyjnego WRP 1 Bieruń na teren gminy Miedźna.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Henryk Rozmus, Janusz Starzec, Józefa 

Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

NIEOBECNI (1) 

Michał Przewoźnik 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia porządku obrad LIII sesji po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Henryk Rozmus, Janusz Starzec, Józefa 

Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

NIEOBECNI (1) 

Michał Przewoźnik 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LIII sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad LIII sesji. 
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3. Przyjęcie protokołu z sesji LII z dnia 20 września 2022 r. 

4. Prezentacja Lokalnej Marki Ziemi Pszczyńskiej. 

5. Omówienie i podjęcie uchwał: 

a) Projekt A/53 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/308/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2022 – 

2030 

b) Projekt B/53 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/309/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2022 

c) Projekt C/53 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu; 

d) Projekt D/53 w sprawie uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźna”; 

e) Projekt E/53 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Górze oraz cmentarza komunalnego i urządzeń znajdujących się w Woli; 

f) Projekt F/53 w sprawie przyjęcia Programu współpracy na rok 2023 Gminy Miedźna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego; 

g) Projekt G/53 w sprawie zmiany Uchwały nr XII/95/2019 Rady Gminy Miedźna z dnia 25 

września 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miedźna. 

h) projekt uchwały w sprawie podjęcia działań dot. przeniesienia Zakładu Remontowo-

Produkcyjnego WRP1 Bieruń na teren Gminy Miedźna 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prowadzonych prac oraz realizacji zadań inwestycyjnych w 

Gminie Miedźna. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji LII z dnia 20 października 2022 r. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu. W związku z ich brakiem przystąpiono 

do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z sesji LII z dnia 20 października 2022 r. bez odczytywania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Henryk Rozmus, Janusz Starzec, Józefa 

Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

NIEOBECNI (1) 

Michał Przewoźnik 
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4. Prezentacja Lokalnej Marki Ziemi Pszczyńskiej. 

Głos zabrał Wicestarosta Damian Cieszewski, który podziękował za możliwości uczestniczenia 

w LIII Sesji Rady Gminy Miedźna i opowiedział, że jakiś czas temu Starostwo Powiatowe w 

Pszczynie i Towarzystwo Miłośników Ziemi Pszczyńskiej postanowiło wykorzystać unijne 

fundusze by wprowadzić certyfikowane produkty z terenów Ziemi Pszczyńskiej. Radnym 

zostały rozdane katalogi, by mogli poznać już certyfikowane produkty. Certyfikaty nadaje 

dziewięcioosobowa komisja, są opracowane ku temu kryteria i wymagania, które produkt 

musi spełniać. Produkt Lokalnej Marki Ziemi Pszczyńskiej jest zdrowy, bezpieczny, 

wyprodukowany na Ziemi Pszczyńskiej i przez jej mieszkańców, wszystkie składniki są 

najwyższej jakości. Wytwórcy gwarantują najwyższą jakość tych produktów. Z ramach tych 

produktów znajdują się także potrawy śląskie takie jak: kopa, rolada, kluski z modrą kapustą, 

jak i również sery kozie i krowie oraz miody. Jeśli chodzi o miody to z terenu Gminy Miedźna 

Pasieka Św. Ambrożego z Woli otrzymała taki certyfikat. Pan Cieszewski poprosił Radnych, by 

Ci pomyśleli czy nie znają kogoś kto byłby zainteresowany Lokalną Marką Ziemi Pszczyńskiej. 

W listopadzie będzie ogłoszony nowy nabór na takich właśnie producentów lokalnych. 

Poprzez dołączenie do grona producentów zamówienia na produkty rosną, a marka się sama 

napędza. Certyfikaty są wydawane na dwa lata, później na nowo trzeba składać wnioski i są 

one odnawiane. Mała róża jest znakiem marki, wziął się on z tradycji, ponieważ na strojach 

ludowych róża się pojawia. Przewodniczący Rady Gminy i Pan Wójt zostali obdarowani 

skrzyneczkami z lokalnymi produktami. Zachęcono ich również, by takie pakunki zamawiali 

dla gości przybyłych spoza gminy, by Ci mogli spróbować lokalnego „złota”. W produktach 

dostępne jest także uzdrowisko w Goczałkowicach: solanka i borowina.  

Radny Andrzej Painta oznajmił, że byłby tym zainteresowany, Zapytał, czy wiąże się to z 

opłatami. 

Pan Damian Cieszewski odpowiedział, że na ten moment gdy jest wsparcie unijne producenci 

nie ponoszą opłat, jednakże później będą one pobierane. Nie będzie to jednak znaczna suma, 

będzie to 200/300 zł, ponieważ komisja nie chce na tym zarobić. Głównym celem jest 

reklama marki. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował przedstawicielom Lokalnej Marki za to, że 

podejmują się takich działań. Dodał, iż jest to powód do dumy, a produkty lokalne są po to by 

się nimi szczycić, by podkreślać ich najwyższą jakość. Podziękował również za kosze pełne 

produktów Lokalnej Marki Ziemi Pszczyńskiej i zobowiązał się podzielić nimi z Radnymi by i Ci 

poznali bogactwo tych produktów.  

Pan Damian Cieszewski na koniec dodał, że wszelkie kontakty znajdują się w katalogach. 

5. Omówienie i podjęcie uchwał: 

a) Projekt A/53 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/308/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2022 

– 2030 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych o sprawdzenie kworum, ponieważ na Sali 

spóźniony pojawił się Radny Michał Przewoźnik. Od tej pory w obradach brało udział 15 

Radnych.  
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że autopoprawka dotyczy tylko zmian w trzecim punkcie. Chodzi o 

dookreślenie przychodów z nadwyżki budżetowej na rzecz niewykorzystanych środków z 

funduszu COVID 19 na kwotę 860 tyś. zł oraz 5 tyś. zł z funduszów z Ochrony Środowiska. 

Ponadto uchwała zawiera zmiany w 8 przedsięwzięciach- szczegóły zostały omówione na 

ostatnim posiedzeniu WPWK.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi, jednakże żadne nie zostały zgłoszone. Wskazał 

na przystąpienie do głosowania nad omówionym projektem. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/308/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2022 – 

2030 z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/367/2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

b) Projekt B/53 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/309/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2022 

Pani Skarbnik powiedziała, że autopoprawka dotyczy wydatków w ramach działu 853, a 

dokładniej mówiąc chodzi o dodatki dla podmiotów wrażliwych. Wcześniej było to uznane 

jako świadczenia, jednak teraz z najnowszą interpretacją ustawy, dodatki są zaliczane do 

wydatków statutowych. Kwota nie ulega zmianie. Przedmiotem tej uchwały jest zwiększenie 

dochodów o ponad 2,5 mln zł i zmniejszenie wydatków na kwotę ponad 1 mln zł.  

Przewodniczący Rady Gminy wskazał na 5 minutową przerwę z powodu potrzeby korekty 

informacji w programie esesja.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi. W związku z ich brakiem wskazał 

na przystąpienie do głosowania nad omówionym projektem. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/309/2021 Rady Gminy Miedźna z dnia 21 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2022 z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/368/2022 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

c) Projekt C/53 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu; 

Pani Skarbnik powiedziała, że ta uchwała odnosi się do zmian w budżecie, miało to miejsce 

we wrześniu, środki są zaplanowane, konieczna jest uchwała do podpisania umowy i 

przekazania środków.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, jednakże z uwagi na brak zapytań, 

rozpoczęto głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/369/2022 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

d) Projekt D/53 w sprawie uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźna”; 

e) Projekt E/53 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Górze oraz cmentarza komunalnego i urządzeń znajdujących się w Woli; 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt został pozytywnie zaopiniowany i 

zapytał, czy ktoś jeszcze chce wyrazić jakieś uwagi. W związku z ich brakiem przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Górze oraz cmentarza komunalnego i urządzeń znajdujących się w Woli.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/370/2022 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

f) Projekt F/53 w sprawie przyjęcia Programu współpracy na rok 2023 Gminy Miedźna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego; 
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Przewodniczący Rady Gminy wskazał, iż konsultacje społeczne w tym temacie odbył się bez 

uwag. Zapytał czy ktoś ma ochotę się do tego odnieść. Z uwagi na brak uwag przystąpiono do 

głosowania nad projektem.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy na rok 2023 Gminy Miedźna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/371/2022 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

g) Projekt G/53 w sprawie zmiany Uchwały nr XII/95/2019 Rady Gminy Miedźna z dnia 25 

września 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miedźna. 

Pan Wójt zabrał głos w tej sprawie. Wskazał na autopoprawkę w tym projekcie. W paragrafie 

drugim, w wersecie drugim należy dopisać miesiąc październik oraz w uzasadnieniu, w 

wersecie piątym ma być data 1.08.2027 r.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi. W związku z ich brakiem zaczęto głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XII/95/2019 Rady Gminy Miedźna z dnia 25 

września 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miedźna z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/372/2022 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

h) projekt uchwały w sprawie podjęcia działań dot. przeniesienia Zakładu Remontowo-

Produkcyjnego WRP1 Bieruń na teren Gminy Miedźna 

Radny Adam Wojtala wyjaśnił, że po konsultacjach uznano, iż trzeba wystosować taką 

uchwałę. Dotyczy ona utraty dochodów Gminy Miedźna i rekompensowania tej utraty 

poprzez przeniesienie Zakładu Remontowo-Produkcyjnego WRP1 Bieruń na teren Gminy 
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Miedźna. Poprosił o wystąpienie z takim apelem do spółki PGG. Radny odczytał treść 

uzasadnienia do projektu uchwały.  

Dodał, iż uchwała została sporządzona i konsultowana przez niego samego, Pana 

Przewodniczącego Rady Gminy i Wiceprzewodniczącego Tomasza Nycza. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił rozpoczęcie dyskusji i poprosił Radnych o wnikliwą 

analizę tego tematu. Zaznaczył, że będzie to miało znaczący wpływ na Gminę Miedźna. 

Radny Łukasz Banaś poinformował, iż z jego wiedzy wynika, że ten zakład zostanie i tak 

przeniesiony na tereny gminy. Zapytał, czy siedziba Zakładu Remontowo-Produkcyjnego 

WRP1 również zostanie przeniesiona. Nawiązał do swojego wniosku z LI Sesji, który został 

odrzucony. Powiedział, iż polecił Pani Skarbnik by ta przygotowała dane jak kwota podatku 

się zmniejszy z racji tego, że zakład ekopaliw zostanie zlikwidowany.  

Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do ostatniej kwestii poruszonej przez Radnego. 

Zwrócił uwagę, że Radny nie może wydawać poleceń Pani Skarbnik.  

Radny Michał Przewoźnik zgłosił błąd w uzasadnieniu do uchwały, a dokładniej był to błąd w 

pisowni nazwy PGG. Poprosił o korektę tego.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że będzie to poprawione.  

Radny Łukasz Banaś stwierdził, iż wyraźnie zadał pytanie Pani Skarbnik i nie widzi problemu 

w tym by ta odpowiedziała na nie. Dodał, że nie otrzymał odpowiedzi na wcześniejsze 

pytanie o przeniesieniu siedziby.  

Pan Wójt podkreślił, że Pani Skarbnik nie jest pracownikiem Radnego i ten nie może 

wydawać poleceń. Radny może wystosować wnioski i interpelacje do Wójta Gminy, bo to 

pod niego podlegają Pani Skarbnik i Pani Sekretarz. Jeśli chodzi o siedzibę, to z treści uchwały 

można wywnioskować, iż ona też będzie przeniesiona. Podziękował również za tą uchwałę jej 

wnioskodawcą. Poprosił Panią Skarbnik by udzieliła odpowiedzi Radnemu Banasiowi na 

temat podatków. 

Pani Skarbnik oznajmiła, że to są indywidualne dane, których nie powinno się ujawniać.  

Radca Prawny potwierdził słowa Pani Skarbnik. Gdyby chodziło o dane zbiorcze nie byłoby 

żadnego problemu. Jednak te dane, o których mowa są objęte tajemnicą skarbową.   

Radny Łukasz Banaś odparł, że jest to dla niego ważny temat, ponieważ gminę opuści duży 

przedsiębiorca. Przypuszczalnie kwota z podatku będzie duża, szkoda tylko że nie można 

ujawnić tego na sesji, jednakże Radny powiedział, iż wystosuje stosowne pismo z zapytaniem 

i może wtedy wreszcie otrzyma odpowiedź.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi. Z powodu ich braku przystąpiono do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie podjęcia działań dot. przeniesienia Zakładu Remontowo-

Produkcyjnego WRP1 Bieruń na teren Gminy Miedźna.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Podjęta Uchwała Nr LIII/373/2022 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prowadzonych prac oraz realizacji zadań inwestycyjnych w 

Gminie Miedźna. 

Pan Wójt przekazał głos Pani Skarbnik, która miała odnieść się do oskarżeń mieszkańca 

gminy z obrad LI sesji Rady Gminy.   

Pani Skarbnik oznajmiła, że była wtedy mowa o przewlekłości postępowania w wydaniu 

decyzji na podatek. Zostało to przeanalizowane i fakty są takie, że akt notarialny został 

zawarty 28 stycznia, informacja o zmianach była przedłożona dopiero 2 marca mimo, iż 

mieszkaniec powinien to spełnić do 14 dni, 8 marca była wydana decyzja, a jej doręczenie i 

potwierdzenie nastąpiło 9 marca. Te informacje są przedstawiane na bazie analizy 

dokumentów.  

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Miedźna stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Na koniec tego punktu Przewodniczący Rady Gminy podziękował w imieniu Radnych Panu 

Wójtowi za życzenia z okazji Dnia Edukacji Narodowej.  

8. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi i Radnym za remont ulicy Stawowej 

w Woli, jak i również za jej odwodnienie. Dopiero teraz domy tam nie są zalewane. Złożył 

podziękowania w imieniu mieszkańców. Kolejną sprawą, którą poruszył Przewodniczący były 

oświadczenia majątkowe. Paru Radnych ma obowiązek korekty informacji w nich. 

Radny Łukasz Banaś złożył pilny wniosek o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami 

odnośnie budowy drogi S1. Temat jest kontrowersyjny dla mieszkańców, którzy utracą bądź 

już utracili nieruchomości i grunty. Powiedział, że mieszkańcy dzwonią do niego i informują, 

że nie dostali jeszcze żadnych odszkodowań i nie wiedzą kiedy dostaną. Ponadto mieszkańcy, 

którzy mają grunty chcieli pozyskać z nich drewno, opał, jednakże nie mogą tego zrobić, 

ponieważ mają powiedziane, że nie są już właścicielami tego terenu. Dodał, iż na takie 

spotkanie warto by było zaprosić Generalnych Przedstawicieli Dróg Krajowych i Autostrad i 

firmy, które prowadzą wycinkę.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy inni Radni również otrzymali od mieszkańców takie 

informacje. 

Radny Marek Gruszka potwierdził, iż słyszał o takich sytuacjach, gdy mieszkańcy nie dostali 

jeszcze odszkodowań, ani żadnych informacji, a drzewa z ich działek były wycinane.  

Radny Michał Przewoźnik oznajmił, że spotkanie powinno odbyć się z wykonawcą 

generalnym i przedstawicielami tej drogi. Dodał, iż nie do niego nie docierały głosy od 

właścicieli gruntów, jednakże była mowa o samy przebiegu budowy tej drogi. Mieszkańcy nie 
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mieli świadomości, że tak to się będzie odbywać. Jest to na pewno duża uciążliwość dla 

mieszkańców niektórych ulic, a może całej gminy, dlatego spotkanie może uspokoić sytuację 

i wyjaśnić te kwestie. Na koniec Radny dodał, iż jest za organizacją takiego spotkania.  

Pan Wójt oznajmił, że do niego zgłaszają się mieszkańcy, pytają o to wszystko. Udostępniane 

są im numery telefonów, pod którymi powinni znaleźć najbardziej wiarygodne informacje. 

Powiedział także, że jest po rozmowach z przedstawicielami firmy, która wycina las. Drewno 

pozyskiwane jest własnością firmy, natomiast jest zrobiona inwentaryzacja, bądź w 

niektórych miejscach dopiero będzie robiona i na tej podstawie będą wypłacane 

odszkodowania. Ponadto bulwersujący jest fakt, iż osoby które mają stracić domy nadal nie 

wiedzą jaką kwotą za niego będą mogli dysponować. Były konsultacje, a teraz jest efekt 

realizacji. Poinformował, że jeśli Rada wyrazi taką wolę to będzie zorganizowane takie 

spotkanie. Ważne jest by przyszły na nie osoby zainteresowane, które faktycznie są dotknięte 

tą budową, a nie wszyscy mieszkańcy. Poza tym gmina może jedynie być pośrednikiem w 

rozmowach między mieszkańcami a wykonawcami, ona sama nie odpowiada za działania 

podejmowane w związku z budową S1.  

Przewodniczący Rady Gminy skomentował, że do niego również dzwonią mieszkańcy 

zaniepokojeni obecną sytuacją. Przedstawił fakty takie, że w pierwszym etapie wygrała 

pewna firma, później wygrała druga i ona wchodzi. W pierwszej wersji było tak, że 

mieszkańcy mogli na swojej działce wyciąć jedno drzewo, które było wyjęte z kosztów 

zapłaty za działkę. W drugiej wersji druga firma po przetargu miała wchodzić, wycinać 

drzewa i drewno zabierać, a na podstawie pni Wojewoda miał wydawać decyzję ile ono było 

warte, a jego wartość miała być uwzględniona w odszkodowaniu.  

Radny Łukasz Banaś zauważył, że dyskusja idzie w pozytywnym kierunku. Uzupełnił, że 

mieszkańcy, którzy dzwonili do niego w temacie drzewa, nie zostali poinformowani o tym, że 

otrzymają pieniądze za wycięte drzewa. Niestety informacja od przedstawiciela firmy była 

taka, że to nie jest już ich drzewo i jeśli spróbują go zabrać, to przedstawiciel firmy zadzwoni 

na policję. Zostali potraktowani bardzo źle. 

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził, że przez decyzję z RID mieszkańcy nie są już 

właścicielami tego drewna. 

Pan Wójt powiedział, iż nie podoba mu się fakt, iż mieszkańcy nie mają pieniędzy za drewno. 

Dodał, iż były rozmowy na ten temat, jednak jak widać nie odbywa się to tak jak miało. 

Skomentował, że bardziej przykre jest to, że osoby muszą się wyprowadzać, a nie mają gdzie 

ani za co.  

Radny Michał Przewoźnik stwierdził, że zadaniem gminy jest stworzenie platformy do 

porozumienia, umożliwienia kontaktu mieszkańców z wykonawcami. Nalegał by nie zawężać 

tego spotkania tyko do osób, które mają grunty i domy na trasie S1, jednakże by na 

spotkaniu mogły pojawić się wszystkie osoby, które są w zasięgu oddziaływania tej drogi. 

Radny Janusz Starzec wypowiedział się odnośnie wypłat za utracony drzewostan. Jeśli to nie 

zostało zinwentaryzowane na samym początku, to jest to już raczej nie do uchwycenia, teren 

wycinki jest czyszczony łącznie z pniami, więc ciężko będzie wycenić straty mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził słowa Radnego Starca. 
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Pan Wójt stanowczo powiedział, że inwentaryzacja musi być wykonana, jednak trudno 

stwierdzić jak jest w tym wypadku. Przypomniał, że to są konsekwencje decyzji, które 

zapadły dużo wcześniej. Szczególne oddziaływanie tej drogi odczują mieszkańcy W2 na Woli, 

a konsultacje społeczne były już dawno przeprowadzane. Zaproponował, by na stronie 

internetowej mieszkańcy mogli zadawać pytania, a później byłyby one przesłane do 

wykonawców, tak aby Ci mogli odpowiedzieć na nie na spotkaniu i żeby informacja z 

odpowiedziami, była umieszczona też na stronie gminy.  

Radny Andrzej Painta zaproponował, by to spotkanie poszerzyć również o obecność 

przedstawicieli Generalnych Dróg.  

Pan Wójt stwierdził, iż lista obecnych na tym spotkaniu będzie ustalona na spokojnie, tak 

żeby byli obecni wszyscy najważniejsi przedstawiciele. 

Przewodniczący Rady Gminy zaapelował do Radnych by Ci, jeśli będą otrzymywać informacje 

na ten temat, na bieżąco zgłaszali je do Pana Wójta.  

Radny Łukasz Banaś stwierdził, iż lepiej zorganizować spotkanie na żywo niżeli opcję pisemną 

na Facebooku, czy stronie internetowej. Problem jest spory, mowa jest o nieruchomościach. 

Mieszkańcy nie wiedzą na czym stoją, nie wszyscy mają zdolność kredytową, nie wszyscy 

zdołają wybudować domy w tak krótkim okresie czasu.  

Pan Wójt oznajmił, że od dawna było wiadome, że będzie z tym problem. Póki co, 

wykonawca informuje o wszystkim w miarę możliwości na bieżąco.  

Dodał, iż Radny go prawdopodobnie źle zrozumiał, ponieważ on jest jak najbardziej za 

zorganizowaniem spotkania dla osób bezpośrednio narażonych na oddziaływanie drogi S1, a 

pytania zadawane na portalach mają być od osób spoza tych wrażliwych terenów, by na tym 

spotkaniu nie robić niepotrzebnego tłoku. 

Przewodniczący Rady Gminy zgodził się z Panem Wójtem.  

Radny Marek Gruszka zaproponował koniec tej dyskusji i rozpoczęcie głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi. Ze względu na ich brak 

Przewodniczący wskazał na głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zorganizowania spotkania z mieszkańcami w sprawie budowy drogi ekspresowej S1.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Banaś, Zofia Białoń, Piotr Biszkant, Marek Gruszka, Andrzej Kempny, Mateusz 

Moczulski, Jan Nowak, Tomasz Nycz, Andrzej Painta, Michał Przewoźnik, Henryk Rozmus, 

Janusz Starzec, Józefa Waliczek, Adam Wojtala, Mariusz Wojtala 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

9. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy. 

W związku z brakiem dalszych pytań oraz wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął obrady o godz. 16:46. Wskazał, że w następnym miesiącu sesja 
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najprawdopodobniej odbędzie się w ostatni wtorek 29 listopada o godz. 15:00. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźna 

 

  Andrzej Kempny   

 

 

Przygotowała: Anna Urbańczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


